

致：住宿輔導組 To: Student Housing Service Section

大學部宿舍 Undergraduate dorms 研究部宿舍 Graduate dorms

**國立政治大學新住宿生學生消防演練補訓簽證單**  
**The fire/disaster prevention workshop for newly-approved dorm residents**  
**Attendance certification slip**

系級 Department: 學號 Student No: 姓名 Full Name:

宿舍區 Dorm: 寢室號碼 Room No.:

補訓原因 Reason for making up training session:

一、地點「防災科學教育館」(台北市內湖成功路二段三七六號【民權東路六段與成功路二段口】)

Location: Fire Safety Museum of the Taipei Fire Department (376 Chenggong Rd. Sec. 2, Neihu, Taipei  
【At the intersection of Minchuan E. Rd. Sec. 6 and Chenggong Rd. Sec. 2】)

電話/Tel.: (02) 2791-9780、2791-9786

二、交通指引 Directions:

政大(236,282,綠1)→動物園→木柵捷運→內湖捷運→文德站

From ChengDa (236, 282, Green 1) →Taipei Zoo→Mucha MRT→Neihu MRT →Wende MRT Station

(1) 0東(0 East)、214、278、286、521、617、630、645、652、903、棕1(Brown1)、藍27(Blue 27)  
→內湖區行政大樓 Neihu District Center

或 or

(2) 走路→內湖區行政大樓(大約10-20分鐘)

approximately 10-20 minutes to walk→內湖區行政大樓 Neihu District Center

防災科學教育館週邊停車位置圖如背頁附圖

Map of parking near Fire Safety Museum on the back side of this paper

三、時間：除休館日(每逢星期一、春節假期固定休館)，每日上午0900時或下午1400時(各一場)，選擇一場次，攜帶學生證及簽證單自行前往。

Operating hours: (Museum is closed every Monday and during Chinese New Year holiday)

Tue.-Sun., One training session at 9am and one at 2pm; choose the session most convenient for you and remember to bring your student ID and this attendance certification slip.

四、訓練課目緩降機訓練、滅火訓練、煙霧體驗、消防設備訓練。

Training topics: Escape sling training, extinguishing fires, understanding smoke and its effects, fire equipment training

五、查簽證單內人員確於\_\_\_\_年\_\_\_\_月\_\_\_\_日0900; 1400時至本館，完成前項訓練課目，特予簽章證明。

This is to certify that the person holding this attendance certificate completed the fire prevention training course on \_\_\_\_\_ Year \_\_\_\_\_ Month \_\_\_\_\_ Day at 0900 : 1400

**防災科學教育館簽章處 Stamp of Fire Safety Museum :**

※本單須經防災科學教育館簽證後，並於\_\_\_\_年\_\_\_\_月\_\_\_\_日前送住宿組記錄管制始生效，未完成本次補訓簽證，將依「國立政治大學學生宿舍輔導管理辦法」第二十四條規定，處以違規記點八至十點。

After this slip has been stamped by the Fire Safety Museum, you must submit it to the Student Housing Service Section on or before \_\_\_\_\_ Year \_\_\_\_\_ Month \_\_\_\_\_ Day for the slip to be considered valid.

※凡記滿十點將依規定予以退宿。

※Students that do not attend the workshop will be penalized 8-10 points according to the Policies for Management and Counseling of Residence Halls. If you accumulate more than ten penalty points you will be asked to move out of the dorms.

防災科學教育館週邊停車位置圖：  
Map of parking near Fire Safety Museum:

